
Protokół

z obrad Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego

Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 9 czerwca 2017 roku

Rozpoczęcie obrad – godz. 12:00

Zakończenie obrad – godz. 13:20

Posiedzenie rozpoczęło się w sali Konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Ekonomicznej Radny Marian Płotka. W posiedzeniu

uczestniczyli: Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie oraz Józef Sroka Wiceprzewodniczący

Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności poinformował, że brakuje Radnego: Karola

Kusaj. Ustawowy skład Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy wynosi 10

radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Przewodniczący komisji odczytał porządek posiedzenia:

1. Informacja  w  sprawie  wydatkowania  środków  finansowych  na  wybrane  zadania

inwestycyjne (pod względem przygotowania i przebiegu inwestycji gminnych w 2017 r.) -

referuje Pani Małgorzata Bogdanowicz – Insp. ds. Inwestycji gminnych

2. Informacja  na  temat  pozyskanych  funduszy  zewnętrznych  –  referuje  Pani  Halina

Wrocławska – Insp. ds. pozyskiwania funduszy zewnętrznych

3. Informacja  na  temat  rozwoju  i  promocji  gminy –  referuje  Pani  Monika  Elmanowska –

Podinsp. ds. funduszy zewnętrznych i funduszu soleckiego

4. Informacja na temat  sytuacji  finansowej w oświacie – referuje Pani Patrycja  Jereczek –

Kierownik Zespołu Oświaty

5. Zapoznanie się z udzieloną odpowiedzią w dniu 12 maja 2017r. Nr WZP.PP.6721.8.2015 w

sprawie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego

Kaczki.

6. Zapoznanie się z uproszczoną dokumentacją techniczną oczyszczalni ścieków możliwą do

budowy w miejscowości Pawłowo i Domachowo.

7. Zapoznanie się z treścią porozumienia z dnia 20 marca 2017 r. dotyczącą użytkowania drogi

powiatowej nr 2209G Kleszczewo – Graniczna Wieś – Pawłowo przez firmę MARTON

Sp.zo.o.

Przewodniczący zapytał Radnych czy mają uwagi do porządku obrad. Uwag nie zgłoszono.



Ad  1.  Informacja  w  sprawie  wydatkowania  środków  finansowych  na  wybrane  zadania

inwestycyjne (pod względem przygotowania i przebiegu inwestycji gminnych w 2017 r.) - w

związku z nieobecnością pracownika urzędu gminy referuje Wójt Gminy.

- Wójt Gminy Trąbki Wielkie przedstawił problem wentylacji w Szkole Podstawowej w Trąbkach

Wielkich. Oferty, które zostały złożone w przetargu były na kwotę  400- 600 tys. zł, w związku z

wysokimi ofertami przetarg został  unieważniony. Po procedurze przetargowej zostały wykonane

kolejne  badania  budynku,  które  wykazały,  że  nie  ma  żadnych  przekroczeń,  pod  warunkiem

wietrzenia  pomieszczeń.  Niestety  SANPEPID  wydał  decyzję  wyłączenia  części  obiektu  z

prowadzenia  zajęć  edukacyjnych.  Związku  z  tym,  zostały  podjęte  kroki  zakupu  od  producenta

urządzenia  wraz  z  montażem za  kwotę  119  tys.  zł.  Prace  budowlane  zostaną  przeprowadzone

podczas trwania wakacji, w związku z tym dzieci będą mogły wrócić od września do nowej części

szkoły.

Wójt poinformował o kolejnych inwestycjach, które są w trakcie realizacji:

-  odbiór  drogi  powiatowej  Domachowo  –  Zaskoczyn,  równocześnie  trwają  prace  przy  drodze

powiatowej w miejscowości Kleszczewo,

- trwa końcowy etap uzyskania pozwolenia na budowę oczyszczalni ścieków w Sobowidzu,

- został przygotowany i wysłany do akceptacji przetarg na termomodernizację Szkoły Podstawowej

w Sobowidzu

- rozpoczęto budowę Sali gimnastycznej Kłodawie,  przewidywany termin wmurowania kamienia

węgielnego to uroczysty dzień rozpoczęcia roku szkolnego,

- trwa przygotowanie przetargu na budowę dróg z płyt YOMBA,

- trwają prace rozbudowy świetlicy wiejskiej w Gołębiewie Średnim,

- trwa przygotowanie dokumentacji do przetargu na budowę remizy OSP Mierzeszyn,

-  został  złożony  wniosek  o  dofinansowanie  na  budowę  targowiska  gminnego  w miejscowości

Trąbki Wielkie,

- zakup samochodu pożarniczego dla OSP Trąbki Wielkie.

Wójt  poinformował,  że  Zakład  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  realizuję  swoje

inwestycje:  budowa  drogi  Czerniewo  –  Zaskoczyn,  odwodnienie  w  miejscowości  Kaczki  oraz

budowa wodociągu w Drzewinie.

Ad  2.  Informacja  na  temat  pozyskanych  funduszy  zewnętrznych  –  referuje  Pani  Halina

Wrocławska – Insp. ds. pozyskiwania funduszy zewnętrznych

Pani Halina Wrocławska poinformowała o etapach realizacji wniosków o dofinansowanie:

– edukacja przedszkolna – dofinansowanie ok. 1 117000,00 zł,

– budowa oczyszczalni ścieków w Sobowidzu – dofinansowanie ok.12 000000,00 zł

– budowa sali gimnastycznej w Kłodawie – dofinansowanie 1 000000,00 zł



– Pomorscy Partnerzy e-Rozwoju – e-formularze podatkowe i z nieruchomości

– E-Mocni.  Cyfrowe  kompetencje,  Realne  korzyści  -  szkolenia  komputerowe  dla

mieszkańców

– Aktywni – Samodzielni  – Kreatywni w Powiecie  Gdańskim – zwiększenie zatrudnienia,

zmniejszenia bezrobocia

– termomodernizacja szkoły podstawowej w Sobowidzu – dofinansowanie 700000,00 zł

– zagospodarowanie terenu nad jeziorem w Mierzeszynie – dofinansowanie 291 500,00 zł

– budowa kanalizacji sanitarnej w Kłodawie – wniosek w trakcie oceny

– budowa ścieżki rowerowej w Sobowidzu– dofinansowanie 600000,00 zł

– zakup i montaż paneli fotowoltaicznych na budynkach użyteczności publicznej – wniosek w

trakcie oceny

– budowa targowiska gminnego w Trąbkach Wielkich – wniosek złożony na koniec maja

– rewitalizacja  podłóg  w  sali  gimnastycznej  w  Sobowidzu  i  przedszkolu  –  w  trakcie

sprawdzania kosztorysu

Ad 3. Informacja na temat rozwoju i promocji gminy – referuje Pani Monika Elmanowska –

Podinsp. ds. funduszy zewnętrznych i funduszu soleckiego

Pani Monika Elmanowska poinformowała o wydatkach przeznaczonych na promocję gminy.  W

roku ubiegłym kwota przeznaczona na promocję wynosiła 37 550,00 zł z czego wydano 37 344,00

zł. W obecnym roku na promocję gminy przeznaczono kwotę 26 000,00 zł, na koniec maja zostało

wydana kwota 13 000,00 zł, w tym uwzględniono wydatki na: grawerki okolicznościowe, oprawy

miękkie do dyplomów, zamieszczenia życzeń świątecznych w prasie,  zamieszczania materiałów

promocyjnych  w  prasie  Panorama  Pomorza,  zakup  długopisów  na  Jajcarnię  2017  oraz  na

wykonanie klucza pamiątkowego dla OSP Ełganowo.

Planuję się zakup okładek do dowodów rejestracyjnych, wykonanie kalendarzy na rok 2018, zakup

książek promocyjnych z okazji 30-lecia Sanktuarium Matki Boskiej Trąbkowskiej, zakup drobnych

gadżetów promocyjnych na Trąbkę w Trąbkach.

W ramach turystki gminy realizowana jest trwałość projektu ELMOS wypożyczalnia rowerów ze

wspomaganiem elektrycznym w okresie letnim, przeznaczono kwotę 5 000,00 zł na zakup części w

tym, zakup nowych baterii oraz usługi konserwacyjno-serwiskowe rowerów.

Ad 4. Informacja na temat sytuacji  finansowej w oświacie – referuje Wójt Gminy Trąbki

Wielkie w związku z nieobecnością pracownika urzędu.

Wójt  Gminy  Trąbki  Wielkie  poinformował,  że  wydatki  na  oświatę  wynoszą:  subwancja  na

poziomie  10  0000000,00 zł,  dopłata  do  oświaty na  poziomie  7  0000000,00 zł  łącznie  oświata

kosztuję gminę 17 0000000,00 zł. Kwota na oświatę od przyszłego roku powinna się zmniejszyć, w



związku ze zmianą obwodów ponieważ będą bardziej ekonomiczne. Gmina otrzymuję subwencję

na dzieci przedszkolne, wypłaty dla szkół i nauczycieli bez problemów z płynnością finansową,

zostanie  wypłacona  średnia  wakacyjna  dla  nauczycieli  –  świadczenia  dla  nauczycieli.  Gmina

przygotowuję  się  do  zmiany  ustawy  oświatowej,  w  której  jest  szereg  istotnych  zmian  dla

nauczycieli. Sytuacja w gminie i oświacie jest opanowana.

Ad  5. Zapoznanie się z udzieloną odpowiedzią w dniu 12 maja 2017r. Nr WZP.PP.6721.8.2015

w sprawie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego

Kaczki.

Wójt  poinformował,  że  w  gminie  obowiązują  terminy  składania  uwag  do  miejscowego  planu

zagospodarowania przestrzennego, niestety zdarzają się przypadki, że mieszkańcy składają zmiany

po terminie. Gmina musi przestrzegać jakiś określonych terminów, ponieważ nie można by było

określić terminu zakończenie planu zagospodarowania przestrzennego dla danej miejscowości. W

gminie zdarzały się przypadki że związku z licznymi uwagami mieszkańców plan był wykonywany

przez 10 lat.

Ad 6. Zapoznanie się z uproszczoną dokumentacją techniczną oczyszczalni ścieków możliwą

do budowy w miejscowości Pawłowo i Domachowo.

Wójt Gminy Trąbki Wielkie  poinformował, że gmina przymierza się do budowy nieszczelnego

zbiornika bezodpływowego, jest to jedna z najszybszych, koszt budowy takiej oczyszczalni ścieków

to ok 500 000,00 zł.  W tym roku gmina chce  uzyskać  dokumentację  techniczną,  natomiast  w

przyszłym do budowy w jednej miejscowości np. w Pawłowie.

Wywiązała się dyskusja na temat budowy modułowego zbiornika w Domachowie i Pawłowie.

Wójt zadeklarował rozpoczęcie prac nad dokumentacją techniczną dla miejscowości Pawłowo.

Ad 7. Zapoznanie się z treścią porozumienia z dnia 20 marca 2017 r. dotyczącą użytkowania

drogi powiatowej nr 2209G Kleszczewo – Graniczna Wieś – Pawłowo przez firmę MARTON

Sp.zo.o.

Wójt poinformował, że porozumienie ma dotyczyć firmy, która ma transportować żwir z Czerniewa

przez  Kleszczewo  do  Gdańska,  pojawiły  się  problemy wywozu  samochodów,  które  nie  miały

pozwolenia na przejazd.

Wywiązała się dyskusja na w/w temat.

Wójt zadeklarował, że poprosi Starostę Powiatowego o przesłanie całej dokumentacji dotyczącej

decyzji środowiskowej dla w/w przedsięwzięcia.

Radny Jan Selke poinformował, że stan dróg uległ znacznemu pogorszeniu (popękaniu), poprosił

Wójt o sprawdzeniu z jakim tonażem mogą przejeżdżać samochody.

Ad 8. Sprawy wniesione do komisji.

Jan Selke Radny  – problem z wodą w miejscowości Kleszczewo, niestety nie jest to wodociąg



gminny, mieszkańcy chcą partycypować w kosztach lub podłączyć się do wodociągu gminnego.

Wywiązała się dyskusja na powyższy temat.

Wójt poinformował, że gmina może z własnych środków wybudować wodociąg po wcześniejszej

rozmowie z mieszkańcami.

Przewodniczący  Komisji  w  wyniku  wyczerpania  porządku  obrad  podziękował  wszystkim  za

czynny udział i zamknął posiedzenie komisji.

   Protokolant:  Przewodniczący KEiRG

Monika Elmanowska Marian Płotka


